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Actielijst commissievergadering Sociaal Domein           Kalenderjaar 2015 

 
Datum  

raad 

Datum  

commissie 

Onderwerp Toezegging Uitvoering 

28.09.15 07.09.15    

  Bespreekpunt: Raadsinformatiebulletin 
(30) ‘Toekomst MTB en organisatie re-
integratie’. 

 

Wethouder Dauven: Het onderzoek 
loopt en het neigt de kant uit te gaan 
zoals hij zojuist heeft aangegeven. Dit 
wordt uiteraard nog uitgebreid aan deze 
commissie voorgelegd want het is aan de 
raad hier een besluit over te nemen. 

WOZL gaat via een extern bureau laten 

uitzoeken wanneer en hoe de 

Heuvelland gemeenten kunnen 

uitstappen. Het onderzoek moet voor 

01 september 2016 klaar zijn. 

02.11.15 12.10.15    

  Raadsnota: vaststellen subsidieplafond 

incidentele subsidies. 

 

 

Wethouder Dauven stelt voor een en 

ander na 1 jaar te evalueren. 
 

Evaluatie eind 2016. 

14.12.15 23.11.15    

  Voorstel college betreffende begroting 

Veilig Thuis 2016. 
De heer Bemelmans vraagt of dit bedrag 
incidenteel of structureel is. 

 
 
 
Veilig Thuis is een door de gemeente 
gesubsidieerde instelling. Alle 
gemeentelijk gesubsidieerde instellingen 
hebben te maken gehad met gekorte 
budgetten. Bij Veilig Thuis is dit juist 
andersom. Waarom is het hier andersom? 
 
De heer Bemelmans zegt dat de zaken 
steeds meer lokaal georganiseerd worden 
en de gemeenten krijgen er taken bij. 

Wethouder Dauven antwoordt dat dit 
bedrag vooralsnog incidenteel is. Het is 
een begrotingswijziging. In de volgende 
begroting wordt gekeken of zij er wel 
mee uitkomen. De gemeente moet 
uiteraard de vinger aan de pols houden.  
 
Wethouder Dauven is het met de heer 
Bemelmans eens dat het een 
contradictie lijkt ten opzichte van de 
andere  kortingen. Hij stelt voor om in 
de loop van het komende jaar te 
evalueren of dit wel nodig is. 
 
Wethouder Dauven stelt voor om dit het 
volgende jaar goed te evalueren en 
misschien Veilig Thuis in de commissie 
uit te nodigen om aan te geven hoe het 
gelopen is. 
 

 

 

 

 

 

 

 

Evaluatie eind 2016. 
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Kalenderjaar 2016 
Datum  

raad 

Datum  

commissie 

Onderwerp Toezegging Uitvoering 

25.04.16 04.04.16    

  Raadsinformatiebulletin (05) 
mantelzorgwaardering.  
 

Tijdens de volgende 
commissievergadering zal wethouder 
Dauven een financieel overzicht 
verstrekken. Hij heeft al wat ruwe 
cijfers gezien en het valt gelukkig mee. 
Wat dat betreft kan hij zich best 
voorstellen dat men zegt dat het 
compliment van € 30,00 karig is ten 
opzichte van de € 200,00 die men in het 
verleden kreeg. Dit is een punt waar 
men tijdens de evaluatie naar zou 
kunnen kijken.   
 
Kortom, het college wil dit graag 
evalueren. Misschien is het verstandig af 
te spreken dit te agenderen voor de 
commissie van november 

Evaluatie zal in het najaar 

plaatsvinden. 

30.05.16 09.05.16    

  Voorstel college betreffende beleid 
Participatiewet Maastricht/Heuvelland 
2016 e.v. 
 

Wethouder Dauven antwoordt dat werd 
gevraagd of het mogelijk is met een 
consulent of iemand in de bijstand te 
praten om te kijken hoe dit in zijn werk 
gaat. Dit is uiteraard mogelijk. Hij stelt 
voor om dit via de griffie te regelen. 

 

  Idem 
 
Bij de Sociale Werkvoorziening moet de 
gemeente nogal wat geld bijleggen door 
alle bezuinigingen. Dus er blijft niet erg 
veel over. Wat de gemeente wel heeft 
gedaan is dat er een reserve is opgebouwd 
bij de Participatiewet. Het afgelopen jaar 
heeft men ook nog een extra bedrag 
overgehouden, hij weet niet precies 

Het college kan een voorstel doen om 
daar nog wat extra re-integratie 
activiteiten mee te realiseren. Want 
mensen aan het werk helpen is het 
beste. Daarbij denkt wethouder Dauven 
aan de groeibanen waar daar krijgt men 
echt effectief een baan. Dan hebben ze 
werk en krijgen 120% van het 
minimumloon, dus dat zet zoden aan de 
dijk. Wellicht dat er bij de Kaderbrief 
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hoeveel maar het is rond de € 90.000,00. 
Dit geld kan worden ingezet, maar dat is 
aan de raad. 

een voorstel aan de raad wordt 
voorgelegd. 

  Rondvraag fractie PGP: Restant Wmo 
gelden 2015. 
 
De heer Aussems begrijpt dat de gemeente 
eveneens iets overhoud bij de 
Participatiewet en dat er een tekort is bij 
de Jeugdwet. Hoe wordt omgegaan met 
het tekort bij de Jeugdwet. 

Wethouder Dauven antwoordt dat dit 
wordt meegenomen in de Kadernota. 
 

 

11.07.16 27.06.16    

  Bespreekpunt: ter kennisname: 

jaarverantwoording kinderopvang 2015. 
 

Dit past binnen het budget en het 
college heeft de ambtenaar gevraagd 
hier een voorstel voor te maken. Want 
uit alle onderzoeken blijkt dat wat men 
aan de voorkant – voor 5 jaar – in een 
kind duwt, dat betaalt zich met 18 jaar 
dubbel terug. Wethouder Dauven kan 
zich niet voorstellen dat iemand zich 
hier niet in kan vinden, zeker omdat er 
ruimte in het budget is. Zodra het 
collegevoorstel is besproken houdt hij 
de commissie daarvan op de hoogte. 

 

  Rondvraag fractie CDA 
De heer Knubben heeft nog een vraag aan 
de wethouder. Is het college op dit 
moment van mening dat de gelden in ieder 
geval niet uit het stimuleringsfonds 
gehaald mogen worden? Met andere 
woorden, dat het besluit dat door het 
college is genomen tijdens de vergadering 
van 31 mei jl. wordt teruggenomen? 

Wethouder Dauven zegt toe een en 
ander mee te nemen naar het college. 
 
De voorzitter gaat ervan uit dat het 
standpunt van het college wordt 
weergegeven in de besluitenlijst. Op die 
wijze kan de raad daar kennis van 
nemen. 
 

 

 


